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قدردانی نماینده ولی فقیه در استان و نمایندگان مجلس از دکتر خدابخش/ تأکید بر
همکاری مسئولان استان با استاندار جدید

نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی و نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی، ضمن قدردانی از تلاشها و

خدمات دکتر مجید خدابخش در مدت 14 ماه تصدی مسئولیت استانداری آذربایجان شرقی، بر همدلی و همکاری همه

مسئولان استان با دکتر محمدرضا پورمحمدی، استاندار جدید تأکید کردند.

حجت الاسلام سیدمحمدعلی آل هاشم، نماینده ولی فقیه در استان در آئین تکریم و معارفه استانداران پیشین و جدید آذربایجان شرقی، اظهار کرد: دکتر خدابخش فردی

پاکدست، متدین و علاقه مند به خدمت بود و یکی از امتیازات بزرگ ایشان عدم دخالت مسائل سیاسی و جناحی در کار مدیریت استان بود.

وی افزود: ایشان با همه ارتباط خوب و صمیمانه ای داشته و همیشه پا در رکاب در حال بازدید از پروژه ها و سرعت بخشیدن به حل مشکلات اقتصادی بودند؛ در نهایت تسلیم

قانون شده و شاید بتوان گفت به افتخار بازنشستگی نائل شد.

حجت الاسلام آل هاشم انتصاب یک چهره علمی و فرهنگی به سمت استانداری آذربایجان شرقی را ارزشمند توصیف کرد و گفت: دکتر پورمحمدی فردی فهیم، فرهیخته و استاد

تمام دانشگاه تبریز بوده و این از نظر علمی برای شهر تبریز افتخار است و همه باید کمک کنند تا این شخصیت علمی و فرهنگی در این مسئولیت موفق باشد.

امام جمعه تبریز همچنین استاندار جدید را به ارتباط تنگاتنگ و محبت به مردم، تلاش برای حل مشکلات صنعت گران، ارج گذاری به فرهنگ ایثار و شهادت، فراجناحی بودن در

خدمت به مردم، توجه به جوانان و میدان دادن به آنها در کارهای اجرایی، توجه ویژه به مسائل زیست محیطی، توجه به فقرا و نیازمندان جامعه، توجه به دانشگاه ها و اهالی علم

و فرهنگ، حل مشکلات بازار و اصناف، تقویت ورزش استان و تقویت ورزش همگانی و ترویج اخلاق ورزشی، کمک به ازدواج جوانان، توجه به پیشکسوتان و بازنشستگان، حمایت

از کارهای فرهنگی و فراهم کردن فضای مناسب برای فعالیت رسانه ها و مطبوعات توصیه کرد.

نائب رئیس اول مجلس شورای اسلامی و نماینده مردم تبریز، اسکو و آذرشهر هم در این آئین اظهار داشت: ما در جاهای مختلف از صداقت و همراهی دکتر خدابخش بهره بردیم

و حضور دکتر پورمحمدی را فرصتی می دانیم که باید در جهت توسعه استان از آن بهره ببریم.

مسعود پزشکیان با تأکید بر افزایش اختیارات استانداران تأکید کرد و گفت: باید اختیارات به استان ها تفویض شود چون آگاهی بیشتری نسبت به مشکلات دارند.

رئیس مجمع نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی هم در این مراسم اظهار داشت: دکتر پورمحمدی آشنایی کاملی به استان داشته و دارای شخصیتی پاکدست و متین است

که امیدواریم با حضور ایشان و با وحدتی که به وجود می آید ضعف هایی که داشتیم جبران شود.

محمد وحدتی خاطرنشان کرد: دکتر خدابخش نعمتی بودند که در حضور 14 ماهه خود در استان حدود 300 بار از روستاها، شهرها و مراکز صنعتی بازدیدهای بسیار مفیدی

داشته و با ریسک پذیری خود مسائل را به راحتی حل می کردند.
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